

AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN

Verslag 160 van de vergadering van 18.01.2023 in Witte Molen, Sint-Niklaas
(aanvang 19u45 – einde 22u45)

Aanwezig : Peter BUYSE - Eric FELS – Georges ROBBE - Roger VAN de VYVER - Marc VAN RYSSEL – Stijn VERSTICHEL
(stakeholders A1) Kris FELS (BO)

Verontschuldigd : Jan VAN LANTSCHOOT (BO) Siegfried VAN PUYVELDE (stakeholder A2)

1. VERSLAG

Verslag 159 van 14/12/2022 werd reeds elektronisch goedgekeurd en verstuurd voor publicatie..

2. OVERZICHT VOORNAAMSTE MAILS van 13/12 tot vandaag.

De inhoud van de meeste mails heeft betrekking op de agendapunten van deze vergadering. Waar gevraagd wordt een bijkomende toelichting gegeven.

3. GESPREK MET GAELLE DE WANDEL

Koen Umans laat ons weten dat er momenteel een plan uitgewerkt wordt om de rollen van ankerpunt/afgevaardigden/clubondersteuner af te lijnen en de gewenste onderlinge samenwerking en communicatie op punt te stellen. Momenteel is een overleg met Gaelle dan ook niet aan de orde.

4. VERSLAG ANKERPUNT

Stijn geeft een overzicht van en toelichting bij zijn voornaamste interventies :

- Afwerking van praktische omkadering van een cursus Youth Official van 08/22
- Deadline aanduidingen refs met er soms aan verbonden grotere onkostenvergoedingen
- Regelgeving 5" bij U12
- Al of niet toelaten van afgevaardigden als officials bij provinciale bekerfinales
- Identiteitscontrole e.a. door refs voor aanvang van wedstrijden
- Aansporen van peterschappen bij scheidsrechters en houding petekinderen
- Richtlijnen voor kapitein/coach
- Interactie coach/wedstrijdtafel

5. VERSLAG AV 17/12

Wij hebben kennis genomen van de mails van Johan Reenaers en Erik Schuermans.

Wij namen ook kennis van de verduidelijkende mail van Veerle Waegemans namens het BO.

Na bespreking binnen onze groep besluit Peter dat we aan de hand van de input van de stakeholders een kwaliteitsvolle aanpassing van de statuten moeten uitwerken. Onze groep zal hieraan zijn volle medewerking verlenen.

Nadien moeten we een gebruiksklaar en praktijkgericht IR –competitieboek- uitwerken voor de competitie 2023-2024.

6. AV 03/2023 – KANDIDATUREN BO

Kris en Roger delen ons mee dat ze zich kandidaat stellen. Ze lichten hun motivatie hiervoor toe.

Onze groep gaat na beraadslaging akkoord om beide kandidaturen te steunen en zal dit aan het SG meedelen.

7. INFOSESSIE MET CLUBS - EVALUATIE

Roger maakte een overzicht van de inbreng van de clubvertegenwoordigers en zal dit document toesturen aan Johnny Jacobs en Cor Van Echelpoel voor verder vervolg.

Kris geeft aanvullend toelichting bij het takenpakket dat toegewezen werd aan Johnny met o.m. de herwerking van CD 201 met de nadruk op promoveren en motiveren van youth officials

Peter zal de clubafgevaardigden reeds brieven over het verder verloop van de infosessies.

Onze groep besluit om een volgende sessie te laten doorgaan in april/mei met als thema "Wat evolueert er binnen BVL" met info over beslissingen en praktische voorstellen na de AV van maart.

8. MAILS TER BESPREKING

Wij ontvingen enkele mails die een verdere bespreking vergen :

- Voorstel om fysieke proeven voor scheidsrechters af te schaffen
Na een geanimeerd overleg worden volgende voorstellen weerhouden :
-herziening van de evaluatie met meer aandacht voor de fysieke paraatheid
-proeven vervangen door clinics ook met e-learning
Ideeën zullen overgemaakt worden aan de bevoegde personen.
Roger stelt vast dat een aantal refs niet over de nodige conditie beschikken om wedstrijden in landelijke reeksen te leiden. Stijn stelt dat een tekort aan (beschikbare) refs de aanduider soms dwingt om bepaalde aanduidingen te doen.
- Convocatiesysteem
Stijn geeft toelichting over de huidige werking en de stand van zaken bij overleg omtrent een nieuw model dat aangeleverd werd door studenten UGent
- Titel CEO
Roger vindt nergens een beslissing over een naamswijziging en eventuele gewijzigde taakinvulling van secretaris-generaal Koen Umans. Hij vraagt zich dan ook af of een CEO niet een andere rol invult en meer zal delegeren aan de professionele medewerkers en of de samenwerking met het BO zal wijzigen ?
- Controle van identiteitskaarten door refs bij aanvang van de wedstrijden
Stijn geeft toelichting bij vragen die gesteld werden door enkele scheidsrechters
- Taalgebruik in het verslag AV
Het verslag leek nogal snel op papier gezet, wat kan leiden tot onduidelijkheden.
- Een club heeft vragen bij interventies van de bondsprocureur.

9.INFO

Kris geeft een impressie over de huidige inbreng van AWBB in het beleid van Basket Belgium.

VOLGENDE VERGADERING : woensdag 22/02/2023 om 19u30 in Dendermonde

Verslag : Eric Fels, secretaris.